
  Protokół  nr  XL.18

z  obrad  XL zwyczajnej  sesji  Rady  Miasta  Ełku,  która  odbyła  się  w  dniu   25  stycznia  2018  r.
w  godzinach   1000 -  1125  w  sali  konferencyjnej  Urzędu  Miasta  Ełku,  przy  ulicy  Marsz.
J. Piłsudskiego 4.

Na wstępie sesji został odegrany hejnał miasta Ełku.
W sesji uczestniczyło 20 radnych, zgodnie z załączoną do protokołu  listą obecności.
W sesji nie uczestniczyli radni: Ireneusz Dzienisiewicz, Piotr Karpienia, Marcin Przygodziński.

Pkt 1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności.
Przewodniczący   Rady   Miasta  Dariusz  Wasilewski  otworzył   XL sesję  Rady  Miasta  Ełku

wypowiadając  formułę:  „Otwieram  XL zwyczajną  sesję  Rady  Miasta  Ełku”.  Na  podstawie  listy
obecności stwierdził prawomocność obrad -  w chwili obecnej w sesji uczestniczy 18  radnych,  co
wobec  ustawowego  składu  rady  wynoszącego  23  radnych  stanowi  kworum  pozwalające  na
podejmowanie prawomocnych decyzji. 

Przewodniczący  Rady  Miasta  Dariusz  Wasilewski  powitał: Pierwszego Zastępcę Prezydenta
Miasta Artura Urbańskiego,  Sekretarza Miasta Marcina Radziłowicza,  Skarbnika Miasta Jarosława
Wróbla, Adama Dobkowskiego Kierownika Biura Regionalnego w Ełku Urzędu Marszałkowskiego
Województwa  Warmińsko-Mazurskiego,  naczelników  wydziałów,  przedstawicieli  mediów
i wszystkich zebranych.

Pkt 2. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji - protokół był do wglądu w Biurze Rady Miasta.
Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Wasilewski  poprosił o zgłaszanie uwag, zastrzeżeń do

protokołu z ostatniej sesji.
W  związku  z  brakiem  zastrzeżeń  Przewodniczący  Rady  Miasta  Dariusz  Wasilewski

stwierdził, że radni przez aklamację przyjęli protokół nr XXXIX.17 bez uwag.

Pkt 3 . Zatwierdzenie porządku obrad.
Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Wasilewski  poprosił  o wnioski do zaproponowanego

porządku obrad. 

Zastępca Prezydenta Miasta Artur Urbański zgłosił formalny wniosek o uzupełnienie porządku
obrad w punkcie 5. o podpunkty 17) i 18) dot. podjęcia uchwał w sprawach, kolejno:

17)  zatwierdzenia  rocznego  planu  potrzeb  w zakresie  wykonywania  prac  społecznie  użytecznych
w Ełku na rok 2018,

18) szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia będących schroni-
skami dla osób bezdomnych oraz domami dla matek z małoletnimi dziećmi i kobiet w ciąży.

Radni nie wnieśli zastrzeżeń i innych wniosków nie zgłosili.

Przewodniczący  Rady  Miasta  Dariusz  Wasilewski  odczytał  propozycję  porządku  obrad
uwzględniając wyżej zacytowane wnioski i  poddał pod głosowanie: 18 głosami „za”, przy 0 głosach
„przeciw” i 0 głosach „wstrzym.” - jednomyślnie „za” radni  przyjęli      następujący porządek obrad:  
1. Otwarcie sesji,  stwierdzenie prawomocności. 
2. Przyjęcie protokołu  z poprzedniej sesji rady (nr XXXIX.17).
3. Zatwierdzenie porządku obrad.  
4. Sprawozdanie z działalności prezydenta miasta za okres między sesjami.
5. Podjęcie uchwał w sprawach:
1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ełku na lata 2018-2027,
2) zmian w budżecie miasta Ełku na rok 2018, 
3) uchwalenia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności  zwie-

rząt na terenie Gminy Miasta Ełku w 2018 roku,
4) ustalenia oprocentowania przy sprzedaży lokali mieszkalnych na rzecz najemców,
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5) szczegółowych zasad ponoszenia  odpłatności  za  pobyt  w ośrodku wsparcia  w Klubie  Seniora
„Senior+”,

6) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, zw. „Ełk-Obwodnica Północna
IV”,

7) przystąpienia  do  opracowania  zmiany  Studium  uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania
przestrzennego miasta Ełku,

8) w sprawie nadania nazwy ulicy (Sielska),
9) w sprawie nadania nazwy ulicy (Siegfrieda Lenza),
10) w sprawie nadania nazwy ulicy (Willowa),
11) przekazania  do  Wojewódzkiego  Sądu  Administracyjnego  w Olsztynie  skargi  Wojewody

Warmińsko–Mazurskiego  na uchwałę nr XXXVII.370.17 Rady Miasta Ełku z dnia 24 październi-
ka 2017 r.  w sprawie uchwalenia  miejscowego planu przestrzennego,  zwanego "Ełk – Osiedle
Grunwaldzkie 2" wraz z odpowiedzią na skargę,

12) przekazania  do  Wojewódzkiego  Sądu  Administracyjnego  w Olsztynie  skargi  Wojewody
Warmińsko-Mazurskiego na uchwałę nr XXXVII.368.17 Rady Miasta Ełku z dnia 24 października
2017 r., w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia,

13) zmiany uchwały Rady Miasta Ełku w sprawie projektu dostosowania sieci i granic obwodów szkół
podstawowych  i  gimnazjów  prowadzonych  przez  Gminę  Miasto  Ełk  do  nowego  ustroju
szkolnego,

14) określenia  kryteriów w postępowaniu  rekrutacyjnym do  klasy  pierwszej  szkół  podstawowych
prowadzonych przez Gminę Miasto Ełk dla kandydatów zamieszkałych poza obwodem publicznej
szkoły podstawowej, określenia dokumentów niezbędnych do potwierdzenia spełnienia kryteriów
oraz przyznania liczby punktów każdemu kryterium,

15) ustalenia  trybu  udzielania  i  rozliczania  dotacji  dla  publicznych  i  niepublicznych  podmiotów
oświatowych oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania,

16) ustalenia  kryteriów  wraz  z  liczbą  punktów  za  te  kryteria  oraz  dokumentów  niezbędnych  do
potwierdzenia  ich  spełnienia  stosowanych  w  drugim  etapie  postępowania  rekrutacyjnego  do
publicznych  przedszkoli,  oddziałów  publicznych  w  publicznych  szkołach  podstawowych,  dla
których organem prowadzącym jest Gminę Miasto Ełk,

17) zatwierdzenia rocznego planu potrzeb w zakresie wykonywania prac społecznie użytecznych
w Ełku na rok 2018,

18) szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia będących schroni-
skami dla osób bezdomnych oraz domami dla matek z małoletnimi dziećmi i kobiet w ciąży.

6. Stanowisko Rady Miasta Ełku w sprawie wielkości wskaźnika miejsc postojowych, stosowanego 
   w pracach planistycznych.
7. Stanowisko Rady Miasta Ełku w sprawie wprowadzenia zakazu sprzedaży i użytkowania wyrobów
    pirotechnicznych, których jedynym efektem działania jest efekt hukowy.
8. Informacja o zgłoszonych żądaniach i wydanych decyzjach w 2017 roku wynikających
    z uchwalenia bądź zmiany miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego.
9. Interpelacje i zapytania radnych.
10. Oświadczenia i wolne wnioski.
11. Zakończenie obrad.
W trakcie głosowania nieobecni radni: Ewa Awramik i Andrzej Surynt.

 

 Pkt 4.  Sprawozdanie z działalności prezydenta miasta za okres między sesjami.

Sprawozdanie  z  działalności  Prezydenta  Miasta  Ełku w okresie  od 18 grudnia  2017 r.  do
23 stycznia 2018  r., w załączeniu do protokołu.

Zastępca Prezydenta Miasta Artur Urbański  w uzupełnieniu informacji, którą radni otrzymali
na piśmie przedstawił działania jakie były dokonywane w ostatnim okresie  międzysesyjnym, między
innymi poinformował:
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 20 grudnia 2017 r. nastąpiło rozstrzygnięcie X edycji Konkursu „Nagroda Prezydenta Miasta Ełku
za wyróżniającą  się  pracę  dyplomową  o  tematyce  związanej  z  miastem Ełk”  .   W tym roku
prezydent Ełku nagrodził łącznie 5 prac dyplomowych.

 Została zakończona i odebrana inwestycja miejska przy ul. Kościuszki w Ełku. W ramach prac
zostało przebudowane oświetlenie uliczne i zostały zamontowane słupy wraz z oprawami typu
LED, na odcinku od skrzyżowania  z  ul.  Wojska Polskiego do wjazdu na teren Uniwersytetu
Warmińsko-Mazurskiego w Ełku. 

 Planowane inwestycje dotyczące modernizacji oświetlenia na terenie Ełku w 2018 r., to m.in.:
- ul. Przemysłowa - Suwalska;
- ul. Armii Krajowej;
- ul. Sikorskiego od ul. Wojska Polskiego do przejazdu kolejowego;
- ul. Suwalska, od PRIM-u do Zakładów Mięsnych;
- Park Kopernika III etap;
- podwórko przy ul. Armii Krajowej, od nr 38 do nr 58;
- podwórko przy ul. Gdańskiej, od 30 do 38 i ul. Gizewiusza 1;
- podwórko przy ul. Kochanowskiego 64A;
- podwórko przy ul. Słowackiego 22A i ul. Kościuszki od 1 do 3;
- podwórko przy ul. Wawelskiej 2;
- podwórko przy ul. Wojska Polskiego 14, 16 i 18;
- podwórko przy ul. Wojska Polskiego 7 i 9;
- podwórko przy ul. Świackiego „Sępa” 1 i ul. Moniuszki 17, 19;
- podwórko przy ul. Orzeszkowej 15, 17, 19 i 21;
- park na osiedlu Kajki, przy ul. Miłosza;
- park na osiedlu Kajki, między ul. Szosa Obwodowa, a ul. Tuwima;
- park na osiedlu Bogdanowicza przy ul. Pięknej;
- park na osiedlu Grunwaldzkim, przy ul. Książąt Mazowieckich.

 Polskie Centrum Badań i Certyfikacji po raz kolejny przyznało Urzędowi Miasta Ełku certyfikat
poświadczający stałe doskonalenie poziomu świadczonych usług na rzecz mieszkańców, a także
realizowanie zadań samorządowych zgodnie z obowiązującymi procedurami i przepisami prawa.
System zarządzania jakością został wdrożony po raz pierwszy w ełckim ratuszu 16 lat temu.

 Szpital „Pro - Medica" w Ełku Sp. z o.o. po raz kolejny znalazła się wśród 100 najbezpieczniej -
szych  szpitali  w  Polsce  zajmując  23.  pozycję  (w  2016  r.  –  47.  miejsce)  w  Ogólnopolskim
Rankingu Szpitali  przygotowanym przez  dziennik "Rzeczpospolita"  i  Centrum Monitorowania
Jakości w Ochronie Zdrowia.

 Prezydent  Miasta  Ełku  21  grudnia  2017  r.  podpisał  6  umów z  przedstawicielami  organizacji
pozarządowych  na  realizację  zadań  samorządu  w  roku  2018.  Łączna  wartość  przyznanych
grantów to 130 900 zł.

 Szpital "Pro – Medica" Sp. z o.o. w Ełku dysponuje już nowym - siódmym, specjalistycznym
ambulansem  medycznym.  28  grudnia  2017  r.  prezydent  Ełku  przekazał  karetkę  miejskiemu
szpitalowi.  Łączny  koszt  karetki  wraz  z  wyposażeniem  312  tys.  zł,  w  tym  ok.  212  tys.  zł
pochodziło z budżetu szpitala "Pro–Medica" Sp. z o.o. w Ełku, natomiast 99 tys. zł miasto Ełk
pozyskało od Wojewody Warmińsko–Mazurskiego.

 Premier Mateusz Morawiecki wyraził zgodę na realizację Programu Współpracy Transgranicznej
Polska-Rosja na lata 2014-2020. Daje to samorządom północno – wschodniej Polski możliwość
realizacji  przygotowywanych  wcześniej  projektów.  Z  programu tego  skorzysta  również  nasze
miasto.  Planowanymi inwestycjami  z  tego programu będą:  budowa mostu pieszo-rowerowego
łączącego nową plażę na os. Jeziorna z miejscowością Chruściele, rekultywacja Jeziora Ełckiego,
termomodernizacja oświetlenia ulicznego, montaż pomp do odzysku ciepła w szpitalu miejskim
„Pro-Medica” oraz projekty społeczno-edukacyjne.
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 Prezydent  Ełku  przyznał  nagrody  dla  pięciu  wyróżniających  się  w  służbie  funkcjonariuszy
Komendy  Powiatowej  Policji  w  Ełku.  Przekazał  również  komendantowi  sprzęt  elektroniczny,
który wspomoże pracę policjantów w zakresie monitoringu miasta.

 Z dniem 31 grudnia 2017 r. prezydent Ełku odwołał ze stanowiska dyrektora Gimnazjum nr 1 –
Janusza  Samarowa,  który  od  1  stycznia  2018  r.  obejmie  stanowisko  dyrektora  Ośrodka
Doskonalenia  Nauczycieli  w  Olsztynie.  Obowiązki  dyrektora  gimnazjum  przejmie  Wioletta
Paczkowska, dotychczasowy wicedyrektor Gimnazjum.

 Miejski  Ośrodek Pomocy Społecznej  zaprasza nieaktywnych zawodowo mieszkańców naszego
miasta, powyżej 60 roku życia, do uczestnictwa w Klubie Seniora „Senior+”. Ełcki klub powstał
dzięki  dofinansowaniu ze środków Ministerstwa Rodziny,  Pracy i  Polityki  Społecznej.  Łączna
kwota dotacji to 120 tys. zł.

 Zakończyła  się  modernizacja  kanalizacji  deszczowej  w  ulicy  Kościuszki,  na  odcinku
od ul. Słowackiego do ul. Orzeszkowej. Koszt inwestycji to 376 tys. zł. Inwestycja polegała na
wykonaniu renowacji istniejącego betonowego kanału deszczowego położonego w ul. Kościuszki
w Ełku. Natomiast prace były prowadzone metodą bez wykopową.

 Prezydent Miasta Ełku ogłosił nabór wniosków w ramach konkursu o udzielenie dotacji na prace
konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanym do rejestru za-
bytków usytuowanych na terenie Miasta Ełku. Wnioski można składać od 8 stycznia do 16 lutego
2018 r.

 Od stycznia w naszym mieście funkcjonuje Ogrzewalnia im. Św. Ojca Pio dla osób bezdomnych.
Budynek znajduje się przy ul. Kościuszki 27.

 Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej na terenie naszego miasta uruchamia innowacyjne narzędzie
wsparcia ełckich seniorów, będą to usługi „TELEOPIEKUŃCZE”, które pozytywnie wpłyną na
poprawę jakości życia.

 Miasto Ełk przystąpiło do realizacji  pilotażowego programu wdrażania usług  opiekuńczych w
formie teleopieki. W roku 2018 wsparciem zostanie objętych 20 mieszkańców Ełku. Odbiorcami
usług teleopiekuńczych będą mieszkańcy Ełku powyżej  60 roku życia,    zarówno kobiety jak
i  mężczyźni,  w szczególności  osoby samotne i  chore.  Jednym  z  warunków przystąpienia  do
programu jest  posiadanie  niezastrzeżonego i  niezablokowanego nr  telefonu komórkowego lub
stacjonarnego. Usługi teleopiekuńcze będą kierowane do osób, których zdrowie lub życie może
być realnie zagrożone, a nie są one w stanie  wezwać pomocy w sposób tradycyjny. Celem progra-
mu jest zapewnienie całodobowego dyżuru Centrum Operacyjno-Alarmowego i jego gotowości
do wykonania zleconych procedur po otrzymaniu sygnału od osoby objętej usługami teleopiekuń-
czymi za pośrednictwem „czerwonego przycisku alarmowego”.

 Miasto Ełk od kilku lat ma dodatni przyrost naturalny. Tak wynika z danych miejskiego szpitala
"Pro-Medica" sp. z o.o. W roku 2017 urodziło się aż 604 małych ełczan. Jest to o 132 urodzenia
więcej, niż w roku poprzednim. Forum odbyło się 18 stycznia 2018 roku w ełckim Techno-Parku.
Inicjatorem  spotkania  był  Prezydent  Ełku,  a  partnerami  Park  Naukowo-Technologiczny  oraz
Suwalska Specjalna Strefa Ekonomiczna S.A.

 Ponad  2800  osób  w  wieku  60+  korzysta  już  z  Ełckiej  Karty  Seniora.  Ełcka  Karta  Seniora
obejmuje system ulg oraz zniżek udzielanych przez miejskie jednostki  organizacyjne,  a  także
prywatnych przedsiębiorców. Od początku funkcjonowania wydano łącznie 2847 kart, natomiast
do miejskiej akcji przystąpiło 33 partnerów, w tym 30 prywatnych przedsiębiorców.

 Siedem nowych radiowozów trafiło w piątek 19 stycznia do Komendy Powiatowej Policji w Ełku.
Uroczystość  przekazania  odbyła  się  na  placu  przed  komendą.  Zakup  czterech  samochodów
sfinansowany  został  przez  samorządy  z  powiatu  ełckiego,  trzy  pozostałe  pojazdy  –  przez
Komendę Główną Policji. Miasto Ełk dofinansowało kupno dwóch opli, które trafiły do referatu
patrolowo – interwencyjnego.
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 Postępowania, na które zawarto umowę:
-  rewitalizacja  ełckich  podwórek  -  zagospodarowanie  i  rozwój  przestrzeni  publicznej
w śródmieściu - centrum - II etap, z podziałem na 5 części; - część 1: Zagospodarowanie terenu
przy ul. Mickiewicza 26, 28, 32 w Ełku,
-  rewitalizacja  ełckich  podwórek  -  zagospodarowanie  i  rozwój  przestrzeni  publicznej  w
śródmieściu - centrum - II etap, z podziałem na 5 części; - część 2: Zagospodarowanie terenu przy
ul. Mickiewicza 33, 35 w Ełku,
-  rewitalizacja  ełckich  podwórek  -  zagospodarowanie  i  rozwój  przestrzeni  publicznej  w
śródmieściu - centrum - II etap, z podziałem na 5 części; - część 3: Zagospodarowanie terenu przy
ul. Mickiewicza 27, 29, 31 w Ełku,
-  rewitalizacja  ełckich  podwórek  -  zagospodarowanie  i  rozwój  przestrzeni  publicznej  w
śródmieściu - centrum - II etap, z podziałem na 5 części; - część 4: Zagospodarowanie terenu przy
ul. Mickiewicza 39 w Ełku,
-  rewitalizacja  ełckich  podwórek  -  zagospodarowanie  i  rozwój  przestrzeni  publicznej  w
śródmieściu - centrum - II etap, z podziałem na 5 części; - część 5: Zagospodarowanie terenu przy
ul. Chopina 9 w Ełku,
- przebudowa i rozbudowa Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Ełku - Etap 4-7.

 Postępowania, w których został dokonany wybór najkorzystniejszej  oferty (przed podpisaniem
umowy):
- zagospodarowanie brzegu jeziora ełckiego na cyplu dla rozwoju turystyki i rekreacji w Ełku - II etap.

 Postępowania,  w których dokonano otwarcia ofert  (trwa ocena ofert  pod względem formalno-
prawnym):
-  Rozbudowa  ścieżek  rowerowych  nad  rzeką  Ełk  wraz  z  infrastrukturą  towarzyszącą  w  Ełku,  z
podziałem na 3 części: - część 1: Przebudowa istniejącej ścieżki pieszo-rowerowej w obrębie plaży
miejskiej.
-Rozbudowa  ścieżek  rowerowych  nad  rzeką  Ełk  wraz  z  infrastrukturą  towarzyszącą  w  Ełku,  z
podziałem na 3 części: - część 2: Przebudowa istniejącej ścieżki pieszo-rowerowej nad rzeką Ełk wraz
z rozbiórką i budową kładki nad rzeką Ełk.
-Rozbudowa  ścieżek  rowerowych  nad  rzeką  Ełk  wraz  z  infrastrukturą  towarzyszącą  w  Ełku,  z
podziałem na 3 części: - część 3:  Budowa parku Kopernika V etap.
-  Rewitalizacja  i  zagospodarowanie  terenu  Ełckiej  Kolei  Wąskotorowej  na  potrzeby  Muzeum
Historycznego w Ełku - etap II - Park Odkrywców Kolei.
-  Opracowanie  dokumentacji  technicznej  dla  zadania  „Kompleksowa  poprawa  efektywności
energetycznej  i  redukcji  emisji  CO2  w  budynkach  mieszkalnych  znajdujących  się  w  obszarze
rewitalizacji Śródmieście w ramach projektu „Nowe Śródmieście Miasta Ełk – wzór na rewitalizację”
współfinansowanego  ze  środków  Funduszu  Spójności  w  ramach  Programu  Operacyjnego  Pomoc
Techniczna 2014-2020 oraz budżetu państwa, z podziałem na 2 części; - część 1: Budynek przy ul.
Gdańskiej 20 w Ełku.
-  Opracowanie  dokumentacji  technicznej  dla  zadania  „Kompleksowa  poprawa  efektywności
energetycznej  i  redukcji  emisji  CO2  w  budynkach  mieszkalnych  znajdujących  się  w  obszarze
rewitalizacji Śródmieście w ramach projektu „Nowe Śródmieście Miasta Ełk – wzór na rewitalizację”
współfinansowanego  ze  środków  Funduszu  Spójności  w  ramach  Programu  Operacyjnego  Pomoc
Techniczna 2014-2020 oraz budżetu państwa, z podziałem na 2 części; - część 2: Budynek mieszkalny
przy ul. Armii Krajowej 38A w Ełk.

 Postępowania ogłoszone (przed otwarciem ofert):
- Projekt budowy parkingów przy ulicy Matejki w Ełku.
- Budowa ulicy 07 KDW na osiedlu Tuwima w Ełku.

W  związku  z  brakiem  chętnych  do  zabrania  głosu  i  brakiem  formalnych  zastrzeżeń  do
przedstawionego sprawozdania  Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że radni zapoznali  się
i przyjęli do wiadomości sprawozdanie z działalności Prezydenta Miasta. 
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Pkt 5. Podjęcie uchwał  w  sprawach:
1) Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Ełku na lata 2018-

2027,  w załączeniu do protokołu. 
Skarbnik Miasta Jarosław Wróbel poinformował, że projekt uchwały wraz ze zmianami budżetu

miasta  i  trzema  autopoprawkami  do  zmian  w  budżecie  szczegółowo  omawiano
w poszczególnych komisjach. W imieniu Prezydenta Miasta wniósł o przyjęcie uchwał.

 Szczegółowe uzasadnienie podjęcia uchwały w załączeniu do protokołu.

Przewodniczący Rady Miasta  Dariusz Wasilewski poprosił o przedstawienie opinii przyjętych
przez komisje:  
>  Przewodniczący  Komisji  Sportu  i  Rekreacji  Andrzej  Koc  poinformował,  że  na  wspólnym

posiedzeniu z  Komisją Oświaty i   Kultury -  komisje wyraziły pozytywną opinię do projektu
uchwały.

> Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego i Porządku Publicznego Wojciech Kwiatkowski że
na wspólnym posiedzeniu z Komisją Budżetową i Rozwoju  - komisje wyraziły pozytywną opinię
do projektu uchwały.

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Wasilewski  poddał  pod głosowanie projekt  uchwały
w sprawie jak wyżej, z uwzględnieniem autopoprawki.

W głosowaniu  udział wzięło  18 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 18 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” – 0.

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 18 głosami „za” radni podjęli uchwałę. 
Uchwała Nr XL.394.18  w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Ełku na lata
2018–  2027, w  załączeniu  do  protokołu.  W  trakcie  głosowania  nieobecni  radni:  Ewa  Awramik
i Andrzej Surynt.

* * *
2) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Ełku na 2018 rok,  w załączeniu do protokołu.

Zaproponowane  zmiany  do  budżetu  omawiane  były  na  poszczególnych  komisjach.
Szczegółowe uzasadnienie podjęcia uchwały w załączeniu do protokołu.

Przewodniczący Rady Miasta  Dariusz Wasilewski poprosił o przedstawienie opinii przyjętych
przez komisje:  
>  Przewodniczący  Komisji  Sportu  i  Rekreacji  Andrzej  Koc  poinformował,  że  na  wspólnym
posiedzeniu z Komisją Oświaty i  Kultury - komisje wyraziła pozytywną opinię do projektu uchwały.
> Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego i Porządku Publicznego Wojciech Kwiatkowski że
na wspólnym posiedzeniu z Komisją Budżetową i Rozwoju  - komisje wyraziły pozytywną opinię do
projektu uchwały.

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Wasilewski  poddał  pod głosowanie projekt  uchwały
w sprawie jak wyżej.

W głosowaniu  udział wzięło  18 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 18 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” – 0.

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 18 głosami „za” radni podjęli uchwałę. 
Uchwała Nr XL.395.18  w sprawie  zmian w budżecie miasta Ełku na 2018 rok,  w załączeniu do
protokołu.  W trakcie głosowania nieobecni radni: Ewa Awramik i Andrzej Surynt.

*  *  * 
3) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapo-
biegania bezdomności  zwierząt na terenie Gminy Miasta Ełku w 2018 roku, w załączeniu do protoko-
łu.

Zastępca Prezydenta Miasta Artur Urbański omówił i wniósł o przyjęcie uchwały.  
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Szczegółowe uzasadnienie podjęcia uchwały, w załączeniu do protokołu.

Przewodniczący Rady Miasta  Dariusz Wasilewski poprosił o przedstawienie opinii przyjętych
przez komisje:
 Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego i Porządku Publicznego Wojciech Kwiatkowski

poinformował, że na  wspólnym posiedzeniu z Komisją Budżetową i Rozwoju -  komisje wyraziły
pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący  Rady  Miasta  D.  Wasilewski  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały
w sprawie jak wyżej.
W głosowaniu  udział wzięło  18 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 18 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących”- 0.  

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 18 głosami „za” radni podjęli uchwałę. 
Uchwała Nr XL.396.18 w sprawie uchwalenia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz
zapobiegania bezdomności  zwierząt na terenie Gminy Miasta Ełku w 2018 roku, w załączeniu do
protokołu. W trakcie głosowania nieobecni radni: Ewa Awramik i Andrzej Surynt.

*  *  *
4) Projekt uchwały w sprawie ustalenia oprocentowania przy sprzedaży lokali mieszkalnych na rzecz
najemców, w załączeniu do protokołu.

Zastępca Prezydenta Miasta  Artur Urbański omówił i wniósł o przyjęcie uchwały.  
Przewodniczący Rady Miasta  Dariusz Wasilewski poprosił o przedstawienie opinii przyjętych

przez komisje:
 Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego i Porządku Publicznego Wojciech Kwiatkowski

poinformował, że na  wspólnym posiedzeniu z Komisją Budżetową i Rozwoju -  komisje wyraziły
pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący  Rady  Miasta  D.  Wasilewski  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały
w sprawie jak wyżej.

W głosowaniu  udział wzięło  19 radnych. W trakcie obrad doszedł radny Andrzej Surynt. 
Wynik głosowania:  „za” – 19 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących”- 0.  

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 19 głosami „za” radni podjęli uchwałę. 
Uchwała Nr XL.397.18 w sprawie ustalenia oprocentowania przy sprzedaży lokali mieszkalnych na
rzecz najemców, w załączeniu do protokołu. W trakcie głosowania nieobecna radna Ewa Awramik.

*  *  *
5)  Projekt  uchwały  w sprawie  szczegółowych zasad  ponoszenia  odpłatności  za  pobyt  w ośrodku
wsparcia w Klubie Seniora „Senior+”, w załączeniu do protokołu.

Zastępca Prezydenta Miasta Artur Urbański omówił i wniósł o przyjęcie uchwały. 

Szczegółowe uzasadnienie podjęcia uchwały, w załączeniu do protokołu.

Przewodniczący Rady Miasta  Dariusz Wasilewski poprosił o przedstawienie opinii przyjętych
przez komisje:  
>  Przewodniczący  Komisji  Sportu  i  Rekreacji  Andrzej  Koc  poinformował,  że  na  wspólnym
posiedzeniu z Komisją Oświaty i  Kultury - komisje wyraziła pozytywną opinię do projektu uchwały.
> Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego i Porządku Publicznego Wojciech Kwiatkowski że
na wspólnym posiedzeniu z Komisją Budżetową i Rozwoju  - komisje wyraziły pozytywną opinię do
projektu uchwały.

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący  Rady  Miasta  D.  Wasilewski  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały
w zaproponowanym brzmieniu.
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W głosowaniu  udział wzięło  19 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 18 radnych, „przeciw” – 1,  „wstrzymujących”- 0.  

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 18 głosami „za” radni podjęli uchwałę. 
Uchwała Nr XL.398.18 w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodku
wsparcia w Klubie Seniora „Senior+”,  w załączeniu do protokołu.  W trakcie głosowania nieobecna
radna Ewa Awramik.

*  *  *

6) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, zw.
„Ełk-Obwodnica Północna IV”, w załączeniu do protokołu.

Zastępca Prezydenta Miasta Artur Urbański poinformował, że projekt uchwały szczegółowo
omawiany był w poszczególnych komisjach. Wniósł o podjęcie uchwały.

Szczegółowe uzasadnienie podjęcia uchwały, w załączeniu do protokołu.

Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Wasilewski poprosił o przedstawienie opinii przyjętych
przez komisje:
 Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego i Porządku Publicznego Wojciech Kwiatkowski że

na wspólnym posiedzeniu z Komisją Budżetową i Rozwoju  - komisje wyraziły pozytywną opinię
do projektu uchwały.

Następnie Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że zgodnie z przedłożoną informacją
przez Prezydenta  Miasta,  do  projektu  miejscowego planu zagospodarowania  przestrzennego  „Ełk-
Obwodnica  Północna  IV” na  etapie  wyłożenia  do  publicznego wglądu,  które  odbyło  się  3.  razy,
wpłynęło  szereg  uwag.  Część  uwag  została  uwzględniona.  Co  do  nie  uwzględnionych  uwag
Przewodniczący Rady Miasta  zaproponował, aby przegłosować wniesione uwagi, kolejno:

1) w terminie od 29.03.2016 r. do 28.04.2016 r. do publicznego wglądu, z terminem składania uwag
     ustalonym do 13.05.2016 r.,
Uwagi z dnia 12.05.2016 wniesione przez DEVELOPER WASILEWSKI oraz  Pan K. Awin:
1. Treść uwagi: „3. Usunięcie zapisu dotyczącego zakazu stosowania ogrodzeń w kwartale MWU.”

Przewodniczący Rady Miasta  Dariusz Wasilewski poddał pod głosowanie nie uwzględnienie
uwagi.
W głosowaniu  udział wzięło  19 radnych. 

Wynik  głosowania:  „za  nie  uwzględnieniem  uwagi”  –  19  radnych,  „przeciw”  –  0,
„wstrzymujących” –  0.

            Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 19 głosami „za” radni nie uwzględnili wyżej zacyto-
wanej uwagi.
2.Treść uwagi: „4. Dopuszczenie wykonania fragmentów ogrodzenia w formie muru pełnego w bezpo-
średnim sąsiedztwie bramy wjazdowej, na odcinku nie dłuższym jak po 4 m z każdej strony.”

Przewodniczący Rady Miasta  Dariusz Wasilewski poddał pod głosowanie nie uwzględnienie
uwagi.
W głosowaniu  udział wzięło  19 radnych. 

Wynik  głosowania:  „za  nie  uwzględnieniem  uwagi”  –  18  radnych,  „przeciw”  –  0,
„wstrzymujących” –  1.

            Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 18 głosami „za” radni nie uwzględnili wyżej zacyto-
wanej uwagi.
3.Treść uwagi: „6. Należy usunąć zapis o wymaganych zakrzewieniach i nasadzeniach gęstych szpale-
rów drzew od strony drogi klasy „L”. Zdaniem developera proponowany w projekcie planu zapis w
praktyce nie będzie miał żadnego znaczenia na zmniejszenie hałasu, a może ograniczyć możliwość
ochrony ppoż budynków z drogi publicznej. Pomiędzy droga pożarowa a budynkiem nie mogą znajdo-
wać się żadne stałe elementy zagospodarowania ani drzewa czy krzewy o wysokości powyżej 3 m.”

Przewodniczący Rady Miasta  Dariusz Wasilewski poddał pod głosowanie nie uwzględnienie
uwagi.
W głosowaniu  udział wzięło  19 radnych. 

Wynik  głosowania:  „za  nie  uwzględnieniem  uwagi”  –  19  radnych,  „przeciw”  –  0,
„wstrzymujących” –  0.
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            Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 19 głosami „za” radni nie uwzględnili wyżej zacyto-
wanej uwagi.
4.Treść uwagi: „7. Uwzględnić wskaźnik powierzchni zabudowy do 30% dla budynków mieszkalnych
oraz dodatkowo 20% dla podziemnych hal  garażowych zlokalizowanych poza obrysem budynków
mieszkalnych.”

Przewodniczący  Rady  Miasta   Dariusz  Wasilewski  poinformował,  że  uwagę  w  części
uwzględniono,  dopuszczając  wskaźnik  powierzchni  zabudowy  do  40% i  poddał  pod  głosowanie
uwzględnienie uwagi w takim zapisie.

W głosowaniu  udział wzięło  19 radnych. 
Wynik głosowania: „za uwzględnieniem uwagi o treści jak wyżej” – 19 radnych, „przeciw” – 0,

„wstrzymujących” –  0.
            Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 19 głosami „za” radni uwzględnili uwagę w części,

dopuszczając wskaźnik powierzchni zabudowy do 40%.
5.Treść uwagi:  „11. Propozycja przesunięcia nieprzekraczalnych linii zabudowy bliżej granicy pasa
drogowego jak dla drogi 7KDL, to jest 6 m. Wprowadzenie takiej zmiany może umożliwić ochronę
budynku z drogi 6KDL będącej fragmentem układu dróg pożarowych. Drogi pożarowe powinny prze-
biegać wzdłuż budynku w odległości od 5 m do 15 m od chronionego budynku.”

Przewodniczący Rady Miasta  Dariusz Wasilewski poddał pod głosowanie nie uwzględnienie
uwagi.

W głosowaniu  udział wzięło  19 radnych. 
Wynik  głosowania:  „za  nie  uwzględnieniem  uwagi”  –  19  radnych,  „przeciw”  –  0,

„wstrzymujących” –  0.
           Przewodniczący Rady Miasta stwierdził,  że 19 głosami „za” radni  nie uwzględnili  wyżej

zacytowanej uwagi.

2) w terminie od 12.10.2016 r. do 14.11.2016 r. do publicznego wglądu, z terminem składania uwag
    ustalonym do 29.11.2016 r.,
Uwaga z dnia 29.11.2016 wniesiona przez Pana K. Mitros:
1. Treść uwagi w części dot.: „ - w zakresie możliwości budowy ogrodzeń nieruchomości – możliwość
budowy ogrodzeń dla zespołów budynków mieszkalnych wielorodzinnych.”

Przewodniczący Rady Miasta  Dariusz Wasilewski poddał pod głosowanie nie uwzględnienie
uwagi.
W głosowaniu  udział wzięło  20 radnych. Na salę obrad weszła radna Ewa Awramik

Wynik  głosowania:  „za  nie  uwzględnieniem  uwagi”  –  20  radnych,  „przeciw”  –  0,
„wstrzymujących” –  0.

            Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 20 głosami „za” radni nie uwzględnili wyżej zacyto-
wanej uwagi.

3) w terminie od 16.06.2017 r. do 17.07.2017 r. do publicznego wglądu, z terminem składania uwag
    ustalonym do 31.07.2017 r., w ustawowym terminie wpłynęły następujące uwagi:
Uwagi z dnia 27.06.2017 wniesione przez Pana M. Zawistowskiego:
1. Treść uwagi: „8. Prośba o dopuszczenie następującej wysokości zabudowy: maksymalna ilość kon-
dygnacji nadziemnych – 5, podziemnych – 1;”

Przewodniczący Rady Miasta  Dariusz Wasilewski poddał pod głosowanie nie uwzględnienie
uwagi.
W głosowaniu  udział wzięło  20 radnych. 

Wynik  głosowania:  „za  nie  uwzględnieniem  uwagi”  –  20  radnych,  „przeciw”  –  0,
„wstrzymujących” –  0.

            Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 20 głosami „za” radni nie uwzględnili wyżej zacyto-
wanej uwagi.
2.Treść uwagi: „9. Minimalna powierzchnia biologicznie czynna 25% obszaru;.”

Przewodniczący Rady Miasta  Dariusz Wasilewski poddał pod głosowanie nie uwzględnienie
uwagi.
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W głosowaniu  udział wzięło  20 radnych. 
Wynik  głosowania:  „za  nie  uwzględnieniem  uwagi”  –  20  radnych,  „przeciw”  –  0,

„wstrzymujących” –  0.
            Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 20 głosami „za” radni nie uwzględnili wyżej zacyto-

wanej uwagi.

Przewodniczący Rady Miasta  Dariusz Wasilewski  poinformował,  że przedłożony  projekt
szczegółowo omawiany był na posiedzeniu Komisji Mienia Komunalnego, Prawa i Porządku. Radni
nie kwestionowali zgodności zapisów planu ze Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania
przestrzennego  miasta  Ełku.  Poddał  pod  głosowanie  zgodność  zapisów  planu  ze  Studium
uwarunkowań i  kierunków zagospodarowania  przestrzennego miasta  Ełku;  20  głosami  „za”,  przy
0 głosach „przeciw” i 0 głosach wstrzym. radni stwierdzili o przyjęciu zgodności zapisów planu ze
Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Ełku. 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Wasilewski poddał pod głosowanie projekt
uchwały w sprawie jak wyżej.

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych.
Wynik głosowania: „za” – 19 radnych, „przeciw” – 0, „wstrzymujących” – 1.

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 19 głosami „za” radni podjęli uchwałę.
Uchwała  Nr  XL.399.18 w  sprawie  uchwalenia  miejscowego  planu  zagospodarowania

przestrzennego, zw. „Ełk-Obwodnica Północna IV”, w załączeniu do protokołu.

*  *  *
7) Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania zmiany Studium uwarunkowań i kierun-
ków zagospodarowania przestrzennego miasta Ełku, w załączeniu do protokołu.

Zastępca Prezydenta Miasta Artur Urbański omówił i wniósł o przyjęcie uchwały. 

Szczegółowe uzasadnienie podjęcia uchwały, w załączeniu do protokołu.

Przewodniczący Rady Miasta  Dariusz Wasilewski poprosił o przedstawienie opinii przyjętych
przez komisje:
 Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Jan Stradczuk poinformował, że na wspólnym

posiedzeniu  z  Komisją  Mienia  Komunalnego  i  Porządku  Publicznego  -  komisje  wyraziły
pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący  Rady  Miasta  D.  Wasilewski  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały
w sprawie jak wyżej.

W głosowaniu  udział wzięło  19 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 19 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących”- 0.  

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 19 głosami „za” radni podjęli uchwałę. 
Uchwała  Nr XL.400.18 w sprawie  przystąpienia  do  opracowania  zmiany Studium uwarunkowań
i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Ełku,  w załączeniu do protokołu.  W trakcie
głosowania nieobecny radny W. Kwiatkowski.

*  *  * 
8) Projekt uchwały w sprawie w sprawie nadania nazwy ulicy (Sielska), w załączeniu do protokołu.

Zastępca Prezydenta Miasta Artur Urbański poinformował, że szczegółowo radni analizowali
3. projekty uchwał w sprawie nadania nazw ulicom podczas obrad komisji. Wniósł o przyjęcie uchwał
w sprawie nadania nazwy ulicom:  - Sielska, Siegfrieda Lenza i Willowa. 

Szczegółowe uzasadnienie podjęcia uchwały, w załączeniu do protokołu.

Przewodniczący Rady Miasta  Dariusz Wasilewski poprosił o przedstawienie opinii przyjętych
przez komisje:
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 Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego i Porządku Publicznego Wojciech Kwiatkowski
poinformował, że na  wspólnym posiedzeniu z Komisją Budżetową i Rozwoju -  komisje wyraziły
pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący  Rady  Miasta  D.  Wasilewski  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały
w sprawie jak wyżej.

W głosowaniu  udział wzięło  20 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 20 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących”- 0.  

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 20 głosami „za” radni podjęli uchwałę, nadając
nazwę ul. Sielska.
Uchwała Nr XL.401.18 w sprawie w sprawie nadania nazwy ulicy, w załączeniu do protokołu.

* * *
9) Projekt uchwały  w sprawie w sprawie nadania nazwy ulicy (Siegfrieda Lenza), w załączeniu do
protokołu.

Szczegółowe uzasadnienie podjęcia uchwały, w załączeniu do protokołu.
Przewodniczący Rady Miasta  Dariusz Wasilewski poprosił o przedstawienie opinii przyjętych

przez komisje:
 Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego i Porządku Publicznego Wojciech Kwiatkowski

poinformował, że na  wspólnym posiedzeniu z Komisją Budżetową i Rozwoju -  komisje wyraziły
pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący  Rady  Miasta  D.  Wasilewski  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały
w sprawie jak wyżej.

W głosowaniu  udział wzięło  20 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 20 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących”- 0.  

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 20 głosami „za” radni podjęli uchwałę, nadając
nazwę ul. Siegfrieda Lenza.
Uchwała Nr XL.402.18 w sprawie w sprawie nadania nazwy ulicy, w załączeniu do protokołu.

* * *
10) Projekt uchwały w sprawie  w sprawie nadania nazwy ulicy (Willowa), w załączeniu do protokołu.

Szczegółowe uzasadnienie podjęcia uchwały, w załączeniu do protokołu.
Przewodniczący Rady Miasta  Dariusz Wasilewski poprosił o przedstawienie opinii przyjętych

przez komisje:
 Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego i Porządku Publicznego Wojciech Kwiatkowski

poinformował, że na  wspólnym posiedzeniu z Komisją Budżetową i Rozwoju -  komisje wyraziły
pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący  Rady  Miasta  D.  Wasilewski  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały
w sprawie jak wyżej.

W głosowaniu  udział wzięło  20 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 20 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących”- 0.  

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 20 głosami „za” radni podjęli uchwałę, nadając
nazwę ul.  Willowa.
Uchwała Nr XL.403.18 w sprawie w sprawie nadania nazwy ulicy, w załączeniu do protokołu.

* * *
11) Projekt uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Olsztynie
skargi Wojewody Warmińsko – Mazurskiego na uchwałę nr XXXVII.370.17 Rady Miasta Ełku z dnia
24 października 2017 r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu przestrzennego, zwanego "Ełk –
Osiedle Grunwaldzkie 2" wraz z odpowiedzią na skargę,  w załączeniu do protokołu.

11



Zastępca Prezydenta Miasta Artur Urbański omówił łącznie z projektem uchwały w punkcie
następnym i wniósł o przyjęcie uchwał. 

Przewodniczący Rady Miasta  Dariusz Wasilewski poprosił o przedstawienie opinii przyjętych
przez komisje:

 Wiceprzewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  Michał  Tyszkiewicz  poinformował,  że  komisja
zajmowała się skargą wniesioną 28 grudnia 2017 r., na uchwałę nr XXXVII.370.17 Rady Miasta
Ełku z dnia 24 października 2017 r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu przestrzennego,
zwanego "Ełk – Osiedle  Grunwaldzkie  2".  Komisja  uznała  skargę za  zasadną.  Odpowiedź na
skargę stanowi załącznik do projektu uchwały, który radni otrzymali.

 Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego i Porządku Publicznego Wojciech Kwiatkowski
poinformował, że na  wspólnym posiedzeniu z Komisją Budżetową i Rozwoju -  komisje wyraziły
pozytywną opinię do projektu uchwały, uznając skargę za zasadną. 

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący  Rady  Miasta  D.  Wasilewski  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały
w sprawie jak wyżej.

W głosowaniu  udział wzięło  20 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 20 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących”- 0.  

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 20 głosami „za” radni podjęli uchwałę. 
Uchwała Nr XL.404.18 w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Olsz-
tynie skargi Wojewody Warmińsko – Mazurskiego na uchwałę nr XXXVII.370.17 Rady Miasta Ełku
z dnia 24 października 2017 r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu przestrzennego, zwanego
"Ełk – Osiedle Grunwaldzkie 2" wraz z odpowiedzią na skargę, w załączeniu do protokołu.

12) Projekt uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Olsztynie
skargi Wojewody Warmińsko-Mazurskiego na uchwałę nr XXXVII.368.17 Rady Miasta Ełku z dnia
24 października 2017 r., w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrod-
kach wsparcia,  w załączeniu do protokołu.

Przewodniczący Rady Miasta  Dariusz Wasilewski poprosił o przedstawienie opinii przyjętych
przez komisje:
 Przewodniczący  Komisji  Sportu  i  Rekreacji  Andrzej  Koc  poinformował,  że  na  wspólnym

posiedzeniu  z  Komisją  Oświaty i   Kultury -  komisje  wyraziły  pozytywną opinię  do  projektu
uchwały.

 Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego i Porządku Publicznego Wojciech Kwiatkowski
poinformował, że na  wspólnym posiedzeniu z Komisją Budżetową i Rozwoju -  komisje wyraziły
pozytywną opinię do projektu uchwały, uznając skargę za zasadną. 

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący  Rady  Miasta  D.  Wasilewski  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały
w sprawie jak wyżej.

W głosowaniu  udział wzięło  20 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 19 radnych, „przeciw” – 1,  „wstrzymujących”- 0.  

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 19 głosami „za” radni podjęli uchwałę. 
Uchwała Nr XL.405.18 w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Olsz-
tynie skargi Wojewody Warmińsko-Mazurskiego na uchwałę nr XXXVII.368.17 Rady Miasta Ełku
z  dnia  24 października  2017 r.,  w  sprawie  szczegółowych zasad  ponoszenia  odpłatności  za  pobyt
w ośrodkach wsparcia,  w załączeniu do protokołu.

* * *
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13) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miasta Ełku w sprawie projektu dostosowania
sieci i granic obwodów szkół  podstawowych i gimnazjów prowadzonych przez Gminę Miasto Ełk do
nowego ustroju szkolnego,w załączeniu do protokołu.

Zastępca Prezydenta Miasta Artur Urbański omówił i wniósł o przyjęcie uchwały. 
Szczegółowe uzasadnienie podjęcia uchwały, w załączeniu do protokołu.
Przewodniczący Rady Miasta  Dariusz Wasilewski poprosił o przedstawienie opinii przyjętych

przez komisje:
 Przewodniczący  Komisji  Sportu  i  Rekreacji  Andrzej  Koc  poinformował,  że  na  wspólnym

posiedzeniu  z  Komisją  Oświaty i   Kultury  -  komisje  wyraziły  pozytywną opinię  do  projektu
uchwały.

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący  Rady  Miasta  D.  Wasilewski  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały  w
sprawie  jak wyżej.

W głosowaniu  udział wzięło  20 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 20 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących”- 0.  

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 20 głosami „za” radni podjęli uchwałę. 
Uchwała  Nr  XL.406.18 w  sprawie  zmiany  uchwały  Rady  Miasta  Ełku  w  sprawie  projektu
dostosowania sieci i granic obwodów szkół  podstawowych i gimnazjów prowadzonych przez Gminę
Miasto Ełk do nowego ustroju szkolnego, w załączeniu do protokołu. 

* * *
14)  Projekt  uchwały  w  sprawie  określenia  kryteriów  w  postępowaniu  rekrutacyjnym  do  klasy
pierwszej  szkół  podstawowych  prowadzonych  przez  Gminę  Miasto  Ełk  dla  kandydatów
zamieszkałych poza obwodem publicznej szkoły podstawowej, określenia dokumentów niezbędnych
do  potwierdzenia  spełnienia  kryteriów  oraz  przyznania  liczby  punktów  każdemu  kryterium,  w
załączeniu do protokołu.

Zastępca Prezydenta Miasta Artur Urbański omówił i wniósł o przyjęcie uchwały. 

Szczegółowe uzasadnienie podjęcia uchwały, w załączeniu do protokołu.

Przewodniczący Rady Miasta  Dariusz Wasilewski poprosił o przedstawienie opinii przyjętych
przez komisje:
 Przewodniczący  Komisji  Sportu  i  Rekreacji  Andrzej  Koc  poinformował,  że  na  wspólnym

posiedzeniu  z  Komisją  Oświaty i   Kultury  -  komisje  wyraziły  pozytywną opinię  do  projektu
uchwały.

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący  Rady  Miasta  D.  Wasilewski  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały  w
sprawie  jak wyżej.

W głosowaniu  udział wzięło  20 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 20 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących”- 0.  

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 20 głosami „za” radni podjęli uchwałę. 
Uchwała Nr XL.407.18 w sprawie  określenia kryteriów w postępowaniu rekrutacyjnym do klasy
pierwszej szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Miasto Ełk dla kandydatów zamieszka-
łych poza obwodem publicznej szkoły podstawowej, określenia dokumentów niezbędnych do potwier-
dzenia spełnienia kryteriów oraz przyznania liczby punktów każdemu kryterium, w załączeniu do pro-
tokołu. 

* * *
15) Projekt uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych i niepu-
blicznych podmiotów oświatowych oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i
wykorzystania, w załączeniu do protokołu.

Zastępca Prezydenta Miasta Artur Urbański omówił i wniósł o przyjęcie uchwały. 

Szczegółowe uzasadnienie podjęcia uchwały, w załączeniu do protokołu.
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Przewodniczący Rady Miasta  Dariusz Wasilewski poprosił o przedstawienie opinii przyjętych
przez komisje:  
>  Przewodniczący  Komisji  Sportu  i  Rekreacji  Andrzej  Koc  poinformował,  że  na  wspólnym
posiedzeniu z Komisją Oświaty i  Kultury - komisje wyraziła pozytywną opinię do projektu uchwały.
> Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego i Porządku Publicznego Wojciech Kwiatkowski że
na wspólnym posiedzeniu z Komisją Budżetową i Rozwoju  - komisje wyraziły pozytywną opinię do
projektu uchwały.

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący  Rady  Miasta  D.  Wasilewski  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały
w zaproponowanym brzmieniu.
W głosowaniu  udział wzięło  20 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 20 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących”- 0.  

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 20 głosami „za” radni podjęli uchwałę. 
Uchwała Nr XL.408.18 w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych i
niepublicznych podmiotów oświatowych oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich po-
brania i wykorzystania, w załączeniu do protokołu.

* * *
16) Projekt uchwały w sprawie ustalenia kryteriów wraz z liczbą punktów za te kryteria oraz doku-
mentów niezbędnych do potwierdzenia ich spełnienia stosowanych w drugim etapie postępowania
rekrutacyjnego do publicznych przedszkoli, oddziałów publicznych w publicznych szkołach podsta-
wowych, dla których organem prowadzącym jest Gminę Miasto Ełk, w załączeniu do protokołu.

Zastępca Prezydenta Miasta Artur Urbański omówił i wniósł o przyjęcie uchwały. 

Szczegółowe uzasadnienie podjęcia uchwały, w załączeniu do protokołu.

Przewodniczący Rady Miasta  Dariusz Wasilewski poprosił o przedstawienie opinii przyjętych
przez komisje:  

>  Przewodniczący  Komisji  Sportu  i  Rekreacji  Andrzej  Koc  poinformował,  że  na  wspólnym
posiedzeniu z Komisją Oświaty i  Kultury - komisje wyraziła pozytywną opinię do projektu uchwały.

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący  Rady  Miasta  D.  Wasilewski  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały
w zaproponowanym brzmieniu.
W głosowaniu  udział wzięło  20 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 20 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących”- 0.  

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 20 głosami „za” radni podjęli uchwałę. 
Uchwała Nr XL.409.18 w sprawie  ustalenia kryteriów wraz z liczbą punktów za te kryteria oraz
dokumentów niezbędnych do potwierdzenia ich spełnienia stosowanych w drugim etapie postępowa-
nia rekrutacyjnego do publicznych przedszkoli, oddziałów publicznych w publicznych szkołach pod-
stawowych, dla  których organem prowadzącym jest Gminę Miasto Ełk, w załączeniu do protokołu.

* * *
17) Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego planu potrzeb w zakresie wykonywania prac
społecznie użytecznych w Ełku na rok 2018, w załączeniu do protokołu.

Zastępca Prezydenta Miasta Artur Urbański omówił i wniósł o przyjęcie uchwały. 

Szczegółowe uzasadnienie podjęcia uchwały, w załączeniu do protokołu.

Przewodniczący Rady Miasta  Dariusz Wasilewski poprosił o przedstawienie opinii przyjętych
przez komisje:  

>  Przewodnicząca  Komisji  Oświaty  i   Kultury  Ewa  Awramik  poinformowała,  że  na  wspólnym
posiedzeniu z Komisją Sportu i Rekreacji  - komisje wyraziła pozytywną opinię do projektu uchwały.

> Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego i Porządku Publicznego Wojciech Kwiatkowski że
na wspólnym posiedzeniu z Komisją Budżetową i Rozwoju  - komisje wyraziły pozytywną opinię do
projektu uchwały.
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Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący  Rady  Miasta  D.  Wasilewski  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały
w zaproponowanym brzmieniu.
W głosowaniu  udział wzięło  20 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 20 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących”- 0.  

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 20 głosami „za” radni podjęli uchwałę. 
Uchwała Nr XL.410.18 w sprawie  zatwierdzenia rocznego planu potrzeb w zakresie wykonywania
prac społecznie użytecznych w Ełku na rok 2018,w załączeniu do protokołu.

* * *
18) Projekt uchwały  w sprawie  szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach
wsparcia będących schroniskami dla osób bezdomnych oraz domami dla matek z małoletnimi dziećmi
i kobiet w ciąży, w załączeniu do protokołu.

Zastępca Prezydenta Miasta Artur Urbański omówił i wniósł o przyjęcie uchwały. 

Szczegółowe uzasadnienie podjęcia uchwały, w załączeniu do protokołu.

Przewodniczący Rady Miasta  Dariusz Wasilewski poprosił o przedstawienie opinii przyjętych
przez komisje:  

>  Przewodniczący  Komisji  Sportu  i  Rekreacji  Andrzej  Koc  poinformował,  że  na  wspólnym
posiedzeniu z Komisją Oświaty i  Kultury - komisje wyraziła pozytywną opinię do projektu uchwały.

> Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego i Porządku Publicznego Wojciech Kwiatkowski że
na wspólnym posiedzeniu z Komisją Budżetową i Rozwoju  - komisje wyraziły pozytywną opinię do
projektu uchwały.

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący  Rady  Miasta  D.  Wasilewski  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały
w zaproponowanym brzmieniu.
W głosowaniu  udział wzięło  20 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 19 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących”- 1.  

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 19 głosami „za” radni podjęli uchwałę. 
Uchwała Nr XL.411.18 w sprawie  szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrod-
kach wsparcia będących schroniskami dla osób bezdomnych oraz domami dla matek z małoletnimi
dziećmi i kobiet w ciąży, w załączeniu do protokołu.

Pkt  6. Stanowisko  Rady  Miasta  Ełku  w  sprawie  wielkości  wskaźnika  miejsc  postojowych,
stosowanego w pracach planistycznych.

Szczegółowe uzasadnienie dotyczące podjęcia stanowiska, w załączeniu.
Zastępca Prezydenta Miasta Artur Urbański  poinformował,  że przedłożone stanowisko jest

wynikiem prac radnych podczas kilku posiedzeń Komisji Mienia Komunalnego, Prawa i Porządku.
Wniósł o podjęcie stanowiska. 

Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego  i  Porządku  Publicznego  Wojciech
Kwiatkowski  że  na wspólnym posiedzeniu z  Komisją  Budżetową i  Rozwoju   -  komisje  wyraziły
pozytywną opinię do projektu stanowiska.

Wywiązała się dyskusja.

Przewodniczący Rady Miasta udzielił głosu obecnemu na sali obrad mecenasowi Grzegorzowi
Krzyżanowskiemu,  który  wypowiedział  się  w  imieniu  „Sudowi”,  która  jest  dysponentem
nieruchomości  przy  ul.  Wojska  Polskiego.  Wnioskował,  aby  dopisać  punkt   dający  Prezydentowi
Miasta  możliwość odstępstwa od zaproponowanych w stanowisku wskaźników, w centrum miasta.

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że w dniu wczorajszym na posiedzeniu Komisji
Mienia Komunalnego i Porządku Publicznego na tym dyskutowano. Jest to tylko stanowisko Rady
Miasta, która proponuje.  

Radny Nikodem Kemicer uważa, że zrobienie wyjątku stworzy nam kolejne wnioski. Inwestor
kupując  nieruchomość,  o  której  mówił  mecenas,  wiedział  jakie  będą  wymagania.  Byłoby  nie
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w porządku wobec innych inwestorów, aby dla jednego inwestora robić wyjątek. Zaapelował o nie
tworzenie wyjątku.

Radny  Krzysztof  Wiloch  wypowiadając  się  potwierdził,  że  Jego  zdanie  pokrywa  się
z zapisami w zaproponowanym stanowisku.

Po  wyczerpaniu  dyskusji  Przewodniczący  Rady  Miasta  poddał  pod  głosowanie  podjęcie
stanowiska w zaproponowanym brzmieniu; 16 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 4 głosach
wstrzymujących radni  podjęli  stanowisko w sprawie  wielkości  wskaźnika  miejsc  postojowych,
stosowanego w pracach planistycznych, które stanowi załącznik do protokołu.

Pkt 7. Stanowisko Rady Miasta Ełku w sprawie wprowadzenia zakazu sprzedaży i użytkowania
wyrobów pirotechnicznych, których jedynym efektem działania jest efekt hukowy.

Zastępca Prezydenta Miasta Artur Urbański omówił i wniósł o podjęcie.

W trakcie  prac  w  komisjach  zmianie  uległ  tytuł  stanowiska,  który  otrzymał  następujące
brzmienie:  Stanowisko  w  sprawie  nowelizacji  ustawy  o  materiałach  wybuchowych
przeznaczonych do użytku cywilnego

Przewodniczący Rady Miasta  Dariusz Wasilewski poprosił o przedstawienie opinii
przyjętych przez komisje:
> Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego i Porządku Publicznego Wojciech Kwiatkowski że
na wspólnym posiedzeniu z Komisją Budżetową i Rozwoju  - komisje wyraziły pozytywną opinię do
projektu stanowiska.

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Wasilewski poddał pod głosowanie stanowisko
w sprawie jak wyżej.

W głosowaniu  udział wzięło  20 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 18 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” – 2.

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 18 głosami „za” radni podjęli stanowisko w
sprawie nowelizacji ustawy o materiałach wybuchowych przeznaczonych do użytku cywilnego,  które
stanowi załącznik do protokołu. 

Pkt. 8.  Informacja o zgłoszonych żądaniach i wydanych decyzjach w 2017 roku wynikających
z uchwalenia bądź zmiany miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego.

Zastępca Prezydenta Miasta Artur Urbański  wprowadził w temat i wniósł  o przyjęcie
sprawozdania.           

Przewodniczący Rady Miasta  Dariusz Wasilewski poprosił o przedstawienie opinii
przyjętych przez komisje:

> Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego i Porządku Publicznego Wojciech Kwiatkowski że
na wspólnym posiedzeniu z Komisją Budżetową i Rozwoju  - komisje wyraziły pozytywną opinię.

Nie podjęto dyskusji.
W  związku  z  brakiem  chętnych  do  zabrania  głosu  i  brakiem   zastrzeżeń  do

przedstawionej informacji Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że radni zapoznali się  i
przyjęli do wiadomości informację  o zgłoszonych żądaniach i wydanych decyzjach w 2017 roku
wynikających z  uchwalenia  bądź  zmiany miejscowych  planów zagospodarowania  przestrzennego,
która jest załącznikiem do niniejszego protokołu.
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Pkt 9.  Interpelacje i zapytanie radnych.

Radny Michał Tyszkiewicz powiedział, że dotarły do niego niepokojące informacje związane
z osobami zatrudnionymi w I Wojskowym Szpitalu Klinicznym z Polikliniką SPZOZ w Lublinie -
Filia  w Ełku.  Lekarzom zostały  zaproponowane  takie  stawki  w kontraktach,  że  w zdecydowanej
większości  ich nie  przyjęli,  m.in.  wszyscy z  SOR-u i  anestezjolodzy.  Radny zapytał,  czy władze
miasta mają wiedzę na ten temat i czy nie istnieje zagrożenie, że pacjenci z Ełku i regionu będą mieli
ograniczony dostęp do usług medycznych. 

Pkt 10. Oświadczenia i wolne wnioski. 

Radny  Bogusław  Wisowaty  zwrócił  się  z  prośbą  o  rozważenie  wniosku  dotyczącego
zakupienia 1. armatki do produkcji śniegu.

Pkt 11. Zakończenie obrad.

Po wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Wasilewski zakończył
sesję wypowiadając  formułę: „Zamykam XL  zwyczajną sesji Rady Miasta.”

Protokołowała:           Przewodniczył:

Elżbieta Liziewska      Dariusz  Wasilewski     
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